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Deltagere 

Carsten Jensen (CJE) 
Carsten Bach (CB) 
Kaj Bækgaard (KB)  
Christian Alstrup (CA)  
Inge Rønnow Sander (IRS)  
Henrik Stigel (HS) 
Carina Jonsson (CJ)  
Michael Handberg (MH)  
Ole Ørum-Petersen (OØP)  
Bo West Møller (BWM) – Golfmanager   
 

Godkendelse af dagsorden 
Ingen bemærkninger. 

Godkendelse af referat 
Ingen bemærkninger. 

Økonomi 

Regnskab og likviditet 

Kontingenter: 

Med udgangen af februar har vi faktureret for 234 tkr. mere end årsbudgettet. Men som sædvanligt på 

dette tidspunkt, er der stadig en del kontingenter, som endnu ikke er betalt, pr. nu er der 259 tkr. i 

kontingentrestance, hvoraf vi historisk kommer til at kreditere en stor del af disse. I forhold til sidste år er 

kontingentindtægten 186 tkr højere i år, hvilket også kan se på medlemsgrafen nedenfor. 

Øvrige indtægter:  

Det samlede indskud for nye medlemmer er er kun det halve af sidste år, hvilket primært hænger sammen 

med et meget stort efterårshold i 2019 i forhold til 2020. Men den ordinære tilgang af nye medlemmer ude 

fra har også været mindre i år i forhold til sidste år, hvilket jo også var målet med stop af markedsføring af 

nye medlemmer. På sponsorindtægter er vi på nuværende tidspunkt over hele års budgettet. 

Udgifter: 

Alle andre omkostningsgrupper end banen følger budgettet fint med små periodeforskydninger. På bane-

området har vi brugt mere i forhold til sidste år og budgettet. Afvigelserne på baneområdet er følgende: 

• Anskaffelse af 2 maskiner: brugt fairway klipper til 1. klipning og ny bunker rive.  

• Nye projekter på banen: Teested pladser, Bro på hul 15 og omlægning og renovering af stier. 
 

Det skal bemærkes, at de ekstra 300 tkr til baneforbedring først er i budgettet sidst på året. 
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Likviditet: 

Likviditeten ser stadig fornuftig ud med 6.5 mill. kr. i plus. Grunden til faldet på 500 tkr sidste år, er køb af 
maskiner sidste forår, som først skulle betales i marts og april måned i år. 

Konklusion: 

Til trods for meget få nye medlemmer i vinter ud over sidste efterårs begynderhold, ser det stadig ud til, at 

vi kommer over budgettet på kontingenter. Selvfølgelig har der været afgang, men det ser ikke ud til, at den 

har været mindre end normalt til trods for de mange nye medlemmer sidste år. Omkostningssiden følger 

budgettet fint, hvor vi dog på banesiden bevidst har sat ekstra projekter i gang. 

Medlemmer, der ikke har betalt den kontingent den 19/3 får lukket for spilleret; og er der ikke betalt den ¼ 

lukkes de helt, også ved DGU.   

Medlemmer 

 

 

Ultimo Februar 2020/21 2019/20 2018/19 2017/18 2016/17 2015/16 2014/15 2013/14

Aktive 1,195     1,139      1,114      1,074      1,095      1,101      1,106    1,007    

Mindre aktive 234        265         255         274         231         229         215       243       

Startmedlemmer 46          47           48           46           75           52           48         22         

Medlemmer total 1,475     1,451      1,417      1,394      1,401      1,382      1,369    1,272    

Firkløver 613        585         573         577         557         549         459       306       
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Sponsorer 

Alle huller på banen er nu solgt og der er samtidig kommet 2 nye skiltesponsorer til.  

Erhvervsgolf 

Opstartsmøde rykket fra den 11/3 til den 19/4. 

Der er kommet 5 nye virksomheder med og 8 er på vej. Ser fornuftigt ud.  

Banen lige nu 
De projekter der er prioriteret og skal være færdig til sæsonstart, er stort set alle lykkedes. Der er stadig lidt 

finpudsning der mangler, men det bliver klaret snarest. Vi er lykkedes med prioriteringen imellem det som 

skal nås og det der kan vente til senere i sæson. 

Valgte at beholde de ansatte længere i efteråret og lade enkelte starte før tid i år. En succes, der sikrede vi 

nåede i mål med opgaverne.  

Ny 1. mand, Flemming, er startet og det går godt. Er faldet godt ind i teamet og arbejder flot med. 

Flemming er uddannet greenkeeper og kommer fra Vejle Golf Club. 

I disse dage topdresses alt og fairway dybdeluftes. Alle mand er ude og alt er klar til tidlig åbning fredag den 

19. marts 2021. 

Sølaug, stilaug og plantelaug er med og får den sidste finish med. Bunkerlaug starter også op. 

Betonplads bliver lavet så snart sand m.m. er væk fra fyldpladsen.  

Frivilligdagen gik godt med ca. 25 deltagere. Der blev malet pæle, samlet grene og samlet havemøbler. Stor 

tak til alle.  

Flere områder er angrebet af råger. Man kan ikke få tilladelse til regulering. Ser ud til, at det afhænger af  

hvilken sagsbehandler man har hos Naturstyrelsen. Vi prøver igen, når det er tid for regulering igen. 

Der har været end del hærværk på banen i vinter, med bøjede river, flagstænger og pæle, der er smidt i 

vandet. Er meldt til politiet og vi har nu tilladelse til overvågning. Samtidig er SSP informeret. 

Herning Kommune laver sætter kæder for indgangene ved overgangen til 13. tee og ved vejen ind fra 

Herregårdsparken, så der kun kan komme gående og cyklende ind ved kolonihaverne og fyldplads. 

Redningspersonel får nøgle til låse. 

De nye teestedpladser er oppe og der er allerede spørgsmål til placering af bænke m.m. Vi laver en samlet 

vurdering efter april og sætter lidt ekstra bænke op hvor behovet viser sig.    

Projekter 
Ud over baneprojekter, arbejder vi med forskellige andre projekter:  
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• Ny greenfeeautomat, da der er kommet en opgradering, pris kr. 34.500 
Vi har søgt og fået et tilskud fra DIF-puljen på kr. 27.500 

• Beton på 1/3 af fyldplads, kr. 40.000 

• Lyddæmpning kuplen, kr. 60.000 – kr. 120.000, alt efter valg af løsning – afventer tilbud. 

• Boldsamler med grav, kr. 100.000 – kr. 250.000, alt efter valg af løsning – afventer tilbud. 

• Gaspejs i kuplen, estimeret kr. 40.000 - kr. 50.000. Tilskud fra Onsdagsherrer og Seniorherrer.  
 

Øvrige projekter trækker vi tilbud hjem på, hvorefter de vurderes af FU.  

Virksomhedsplan 
Forslag til konstituering af udvalg med kontaktpersoner var sendt ud og alle sagde ja tak til det udvalg de 

fik. Vi vil sætte alle udvalg på websiden, så de er synlige for alle. 

Der var enkelte tilretninger i Virksomhedsplanen, som sendes ud sammen med referatet for endelig 

godkendelse. Vigtigt at Virksomhedsplanen afspejler hvordan vi arbejder med udvalgene.  

Info fra Golfmanager 

DGU-repræsentantskabsmøde  

Flyttet til d. 17. april – temamøde er aflyst. 
 
Vedtægtsændringer  

A&O (Amatør- og Ordensudvalg) 

• Ny § ang. Opsættende virkning for klage over en klubafgørelse 

• Medfører en del redaktionelle ændringer 
Afledte ændringer i DGU’s vedtægter 

• Referencer til A&O’s vedtægter vedr. klagebehandling (§10) 

• DGU-introduktionskort -> DGU-introduktionsnummer 

 
Forslag om genindførsel af NGU-introduktionskort 

• Afskaffet i 2029 / DGU kan ikke egenhændigt genindføre kortet 
 
Bestyrelsen foreslår, at kontingentet til DGU i 2021 stiger med:  

• Seniormedlem kr. 3 pr. aktive medlem, og udgør herefter kr. 164 pr. aktive medlem  

• Juniormedlem og lang distance kr. 2 pr. aktive medlem, og udgør herefter kr. 88 pr. aktive medlem  

• Junior uden banetilladelse kr. 2 pr. aktive medlem, og udgør herefter kr. 32 pr. aktive medlem  
 
Valg til bestyrelsen 
Foreslår genvalg til de siddende 

• Karin Thøgersen, Hedeland Golfklub 

• Helle Berit Kristensen, Hjørring Golfklub 
 

Vi har ingen kommentarer til disse forslag. 
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Business intelligence  

DGU er klar med et BI-program, hvor vi kan få forskellige informationer vedr. tidsbestilling og medlemmer, 

fordelt på tider, medlemsgrupper og en række andre parametre. CJ og BWM vil se på det og have mere 

information med til bestyrelsesmødet sidst i april.  

Der er desværre ikke økonomiske nøgletal med endnu, men de vil komme.   

Restaurant  

Der er nu catering fra Golfvej 24. Der vil blive mulighed for Take Away. Køkkenet på Cypresvej er lukket 

ned.   

Navn på catering ændres til Herning Golf Cafe, da al aktivitet foregår herfra.  

Masterplan  

BWM fortalte, at vi venter på at kunne afholde et teams møde med Chris Haspell, banearkitekt, der 

forventes ansat til arbejde på banen i forbindelse med ny green hul 7.   

Der blev spurgt efter en tidsplan for opgaverne i Masterpalen. Den er tidligere præsenteret, men er 

fleksibel, da vi ved medlemsmøde og møder med Chris vil prioritere kommende opgaver. Økonomien spiller 

selvsagt også ind. Der skal være penge til det. Tidsplanen vil blive indsat i planen.  

I år er fokus nye teesteder 54 på hul 9 og hul 15 samt ny green hul 7.   

Ros til planen, men gerne lidt med vedr. finish, fokus på æstetik. Gerne med billeder der illustrerer vores 

ønsker. Måske et afsnit om bæredygtighed.   

Kontrakt Herning Kommune 

Nyt udkast klar, frem til 2050. Afventer udviklingsplan fra Grønne områder, der vil indgå som et bilag til  
kontrakten. 

Golfens Dag  

Vi vælger i år ikke at deltage i Golfens dag, da vi fortsat har fokus på medlemstal. Med 2 begynderhold i år, 

mod normalt 3, er der måske ikke plads til dem. Der vil forsat ikke blive markedsført efter nye medlemmer i 

2021.   

Tider klubber-i-klubben  

Holdt møde med onsdagsherrer; Det viser sig tider der er reserveret til dem mellem 17-18, ikke bookes i 

den periode, hvor de har fortrin, hvorfor denne time fremover udgår som mulighed for prereservering. 

Info fra udvalg  

Begynderudvalg (MH) 

38 tilmeldte, 4 på venteliste. MH rykker alle, for at sikre at de møder op; flere har svært ved at reagere på 

fremsendte mails. 
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Holdet deles i 2 pga. Corona restriktionerne. 

Kaninudvalg (HS) 

Lars Vestergaard er trådt du af udvalget pga. jobskifte; Nina Nielsen kommer med i stedet.  

Juniorudvalg (IRS) 

Åbent hus den 10/4 lig de forrige år. Tilpasses de restriktioner der må være.   

Eliteudvalg (IRS)  

Træning er startet med flot fremmøde.  

Baneudvalg (CB) 

Se Banen lige nu 

Turneringsudvalg (OØP) 

På vej med en ny hulspilsturnering; spilles over 3 dage.  

Banekontrol- og serviceudvalg (HS)  

Der er kørt runder på vinterbanen, da vi var ramt af hærværk; der er ikke fanget nogen, men har haft 

præventiv effekt. Køreplan for april er klar.  

Ordens- og amatørudvalg (CJE)  

Søren Thygesen holder møde med udvalgsmedlemmerne, Lissi Bank Lassen og Peter Pade.  

Handicapudvalg (CJE) 

Vi holder infoaften når vi igen må være flere samlet i klubhuset.  

Regeludvalg (CJE) 

Der er lavet midlertidige lokale regler i forbindelse med opstart af sommerbanen. 

Visionsudvalg (CA) 

Golf & Kunst udvalget har haft Teams møde og drøftet hvor langt vi er. Pt. er der samlet 30.000 af de 

ønskede 100.000, og vi venter svar fra 2 fonde i april.  

De kommentarer, der er kommet fra medlemmer, vedr. placering m.m. tages med, når det endelige projekt 

skal udarbejdes.   

Årsskriftudvalg (CA) 

Ros til Årsskriftet; enkelte fejl påpeget, så som at vi ikke har dådyr på banen.  

Næste møde 
Mandag d. 26. april, kl. 17.00 
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Eventuelt 
Vi har tidligere holdt 2 fælles arrangementer med personale og med påhæng; vi kommer med forslag til 

datoer.  

Der inviteres til info møde for klubber-i-klubben, med maks. 2 fra hver, hvor Vision, erfa-udveksling og 

Masterplan er emnerne. CA og BWM laver program, når vi ved hvornår, vi må holde en sådan aften.  

Der blev spurgt om vi fastholder maks. 3 tidsreservationer for medlemmer; ja det gør vi i 2021. Er besluttet 

på tidligere bestyrelsesmøde.  


